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El Ple de l'Ajuntament de la Vila Joiosa aprova unaEl Ple de l'Ajuntament de la Vila Joiosa aprova una
modificació pressupostària que inclou l'ampliació delsmodificació pressupostària que inclou l'ampliació dels
serveis de neteja i recollida de residus urbansserveis de neteja i recollida de residus urbans

La modificació pressupostària per import de 2.401,161,67 eurosLa modificació pressupostària per import de 2.401,161,67 euros
preveu 321.240 euros destinats a la modificació del contracte delpreveu 321.240 euros destinats a la modificació del contracte del
servei de neteja i recollida de residus urbans per tal d'augmentar lesservei de neteja i recollida de residus urbans per tal d'augmentar les
tasques de neteja al municipi.tasques de neteja al municipi.

El Ple de l'Ajuntament de la Vila Joiosa celebrat en sessió ordinària avuiEl Ple de l'Ajuntament de la Vila Joiosa celebrat en sessió ordinària avui
ha aprovat una modificació pressupostària l'import de la qualha aprovat una modificació pressupostària l'import de la qual
ascendeix a 2.401.161,67 euros que inclou, entre d'altres, la milloraascendeix a 2.401.161,67 euros que inclou, entre d'altres, la millora
dels serveis de neteja de manera urgent. Segons el portaveu de l'equipdels serveis de neteja de manera urgent. Segons el portaveu de l'equip
de govern local, Francisco Pérez Buigues, “es tracta d'una modificacióde govern local, Francisco Pérez Buigues, “es tracta d'una modificació
puntual del contracte de l'empresa concessionària de la neteja perpuntual del contracte de l'empresa concessionària de la neteja per
formalitzar econòmicament el pla de xoc urgent que anunciem a laformalitzar econòmicament el pla de xoc urgent que anunciem a la
campanya electoral. Però, simultàniament, estem treballant en unacampanya electoral. Però, simultàniament, estem treballant en una
modificació més completa d'aquesta concessió amb què ampliar imodificació més completa d'aquesta concessió amb què ampliar i
millorar els serveis i adaptar el pla de neteja a les necessitats realsmillorar els serveis i adaptar el pla de neteja a les necessitats reals
dels veïns”. Els serveis ara ampliats de manera urgent sóndels veïns”. Els serveis ara ampliats de manera urgent són
l'escombrada manual, l'escombrada mecànica, el baldeig mixt, lal'escombrada manual, l'escombrada mecànica, el baldeig mixt, la
recol·lecció de residus i la recollida selectiva. recol·lecció de residus i la recollida selectiva. 

    

La modificació pressupostària, aprovada amb els vots a favor delsLa modificació pressupostària, aprovada amb els vots a favor dels
regidors del Partit Popular, Vox i Gent per La Villa i l'abstenció del PSOEregidors del Partit Popular, Vox i Gent per La Villa i l'abstenció del PSOE
i Compromís, inclou també les despeses de dues sentències judicialsi Compromís, inclou també les despeses de dues sentències judicials
contràries a l'Ajuntament de la Vila Joiosa. Una obliga a l'Ajuntament acontràries a l'Ajuntament de la Vila Joiosa. Una obliga a l'Ajuntament a
indemnitzar l'empresa SAV amb 327.000 euros per un desequilibriindemnitzar l'empresa SAV amb 327.000 euros per un desequilibri
precisament en el contracte de neteja, recollida i eliminació delsprecisament en el contracte de neteja, recollida i eliminació dels
residus urbans i gestió de l'ecoparc i l'altra suposa una indemnitzacióresidus urbans i gestió de l'ecoparc i l'altra suposa una indemnització
de 67.000 euros a la mercantil Parkings Ilicitanos SL per un altrede 67.000 euros a la mercantil Parkings Ilicitanos SL per un altre
desequilibri econòmic relatiu a un aparcament municipal. desequilibri econòmic relatiu a un aparcament municipal. 

També formen part de la modificació pressupostària aprovada pel PleTambé formen part de la modificació pressupostària aprovada pel Ple
els gairebé 400.000 euros relatius a pagaments corresponents aels gairebé 400.000 euros relatius a pagaments corresponents a
diverses àrees per assumir factures pendents dels exercicis 2021 idiverses àrees per assumir factures pendents dels exercicis 2021 i
2022 i, així mateix, factures de subministraments bàsics com2022 i, així mateix, factures de subministraments bàsics com
l'electricitat, o despeses que sobrepassen el contracte que actualmentl'electricitat, o despeses que sobrepassen el contracte que actualment
mantinguin el contracte, que actualment mantenen les empreses.mantinguin el contracte, que actualment mantenen les empreses.
Segons Pérez Buigues, “cal aprovar ja, de manera urgent, unaSegons Pérez Buigues, “cal aprovar ja, de manera urgent, una
modificació pressupostària per assumir totes aquestes despesesmodificació pressupostària per assumir totes aquestes despeses
corrents, que hem trobat es trobaven pendents de pagament”. corrents, que hem trobat es trobaven pendents de pagament”. 
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D'altra banda, el ple ha rebutjat amb els vots en contra de l'equip deD'altra banda, el ple ha rebutjat amb els vots en contra de l'equip de
govern local i del regidor de Gent per Villa Pedro Alemán la mociógovern local i del regidor de Gent per Villa Pedro Alemán la moció
presentada pel regidor socialista Xente Sebastià, que sol·licitavapresentada pel regidor socialista Xente Sebastià, que sol·licitava
destinar la partida pressupostària corresponent al lloguer del solar ondestinar la partida pressupostària corresponent al lloguer del solar on
actualment es localitza el col·legi públic Doctor Álvaro Esquerdo a laactualment es localitza el col·legi públic Doctor Álvaro Esquerdo a la
partida de manteniment i millora. El portaveu Pérez Buigues hapartida de manteniment i millora. El portaveu Pérez Buigues ha
manifestat, pel que fa al vot en contra de l'equip de govern a aquestamanifestat, pel que fa al vot en contra de l'equip de govern a aquesta
proposta, que "s'està treballant ja en un pla de manteniment deproposta, que "s'està treballant ja en un pla de manteniment de
centres educatius, igual que d'instal·lacions esportives i culturals, percentres educatius, igual que d'instal·lacions esportives i culturals, per
la qual cosa entenem que aquesta proposta no té gaire sentit”. la qual cosa entenem que aquesta proposta no té gaire sentit”. 

El ple sí que ha donat llum verda a la moció presentada pel regidor deEl ple sí que ha donat llum verda a la moció presentada pel regidor de
Vox, David Moreno, que sol·licita una inversió econòmica més gran enVox, David Moreno, que sol·licita una inversió econòmica més gran en
el manteniment del camp de futbol. el manteniment del camp de futbol. 

En el torn de precs i preguntes, el regidor socialista Xente Sebastià haEn el torn de precs i preguntes, el regidor socialista Xente Sebastià ha
sol·licitat aclariments en relació amb la previsió existent per al trasllatsol·licitat aclariments en relació amb la previsió existent per al trasllat
al nou col·legi Doctor Álvaro Esquerdo. L'Alcalde Marcos Zaragoza, queal nou col·legi Doctor Álvaro Esquerdo. L'Alcalde Marcos Zaragoza, que
va mantenir avui dimecres una reunió amb els pares i mares delsva mantenir avui dimecres una reunió amb els pares i mares dels
alumnes de 2 anys que havia sol·licitat la matrícula al nou col·legi peralumnes de 2 anys que havia sol·licitat la matrícula al nou col·legi per
al proper curs, a més d'haver-se reunit prèviament amb la direcció delal proper curs, a més d'haver-se reunit prèviament amb la direcció del
centre educatiu, ha respost manifestant que “va ser unacentre educatiu, ha respost manifestant que “va ser una
irresponsabilitat i gosaria que no es posés a la feina recepcionades”.irresponsabilitat i gosaria que no es posés a la feina recepcionades”.
L'alcalde, a més, ha qualificat d'injusta l'actuació de la Conselleria, i vaL'alcalde, a més, ha qualificat d'injusta l'actuació de la Conselleria, i va
recordar que, en aquest àmbit, l'Ajuntament no hi té cap competència.recordar que, en aquest àmbit, l'Ajuntament no hi té cap competència.
Zaragoza ha afegit que "l'equip de govern anterior d'Andreu Verdú vaZaragoza ha afegit que "l'equip de govern anterior d'Andreu Verdú va
anunciar fins a tres dates diferents d'obertura del centre, però laanunciar fins a tres dates diferents d'obertura del centre, però la
realitat és que, avui dia, encara no s'ha pogut obrir", comprometent-serealitat és que, avui dia, encara no s'ha pogut obrir", comprometent-se
personalment a anunciar properament la data real d'obertura delpersonalment a anunciar properament la data real d'obertura del
centre per, a parcentre per, a par

Notícia publicada el Notícia publicada el  20 de Juliol de 2023 20 de Juliol de 2023

Font:Font:Fuente propiaFuente propia

Categoria:Categoria:Òrgans de Govern.Òrgans de Govern.
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